
Referat fra styremøtet 11.07.19 på OCC 
 
Tilstede: Einar Lie, Ole Henrik Christensen, Carlo Thomsen  Svein 
Aalling og Tove Wangensten 
 

1. Gjennomgang av sakspapirer til årsmøtet 
De ulike sakene ble gjennomgått og det ble drøftet hvorledes vi 
skulle få et best mulig årsmøte. 
Det ble også konkludert med at vi må være tydelig på om skriftlige 
fullmakter også omfatter fullmakter på telefon eller elektronisk 
middel. 
 

2. Kjøring på veiene, spesielt Børs vei 
Einar Lie ønsket at vi på styremøtet skulle drøfte kjøring på 
veiene blant annet av Jan Ivarsen. Saken ble utsatt til et møte 
senere på høsten. 


